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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr i

Az Alaptörvény 7. cikk ( 1)-{2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kivánok benyújtaní Lázár Jáno s
Miniszterelnökséget vezető miniszter úrhoz „További fejlesztések a Károlyi-kastélyban?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2014. novemberében elfogadott határozatával a kormány létrehozta a Nemzet i
Kastélyprogramot, melynek keretében 50 milliótól másfélmilliárd forint mértékig terjedő , de

világörökségi helyszínen akár hárommilliárd forintot is elér ő pályázati forrásra számíthatnak
egyenként a határozat mellékletében felsorolt, kulturális örökségünk részét képez ő kastélyok .
Mint az a képviselötársaim számára bizonyára ismeretes, a kormány fővárosunkat is érintő ,
épített örökségünket megmentő és fejlesztő tevékenysége már Magyarország költségvetés i
helyzetének javulását követően elkezdődött, éppen ezért célszerű és helyes, hogy figyelmünk
fókuszpontja az ország Budapesten kívül es ő területeire is irányul . örömmel jelenthetem a
Tisztelt Háznak, hogy a választókerületemben található Füzérradványi Károlyi-kastély i s
kedvezményezettje ennek a programnak, és ez az öröm elsősorban nem is a kastél y
fejlesztésének, hanem annak a lehetőségnek szól, mely a kastély turisztikai potenciáljána k
növekedésével a környező térség, Hegyköz és Zemplén számára elkerülhetetlenül megnyílik .
Szimbolikus értékkel is bír ez a döntés, hiszen a rendszerváltoztatást megel őzően
szanatóriumként működő , teljesen elhanyagolt épület a körülötte fekvő parkkal minden
kétséget kizárva jelképezi majd, hogy a kormány megfelel annak a kihívásnak, amit a múltban
született értékek méltó kezelése, azok rangjának visszaadása jelent .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiek fényében kérdezem, milyen fejlesztésekre számíthatunk a Károlyi-kastélyban, é s
milyen lehetőséget biztosít a környező történelemben gazdag, de hátrányos helyzetű térség
számára ezen kulturális örökségünk további fejlesztése ?

Várom megtisztelő válaszát!
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